

تعميم

رقم (38) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (17/A/5) of "Directives of Listing Securities at the ASE", and due to the RESOURCES COMPANY FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT (JOMA) did not accommodate its status within the time limit, and it breached listing conditions of the Second Market, where the ratio of net shareholders' equity is still less than 50% to its paid in capital according to the audited annual financial statements for the year 2018.

Please be informed that the shares of RESOURCES COMPANY FOR DEVELOPMENT & INVESTMENT (JOMA) will be delisted from the ASE, and shall be allowed for trading at the Over-The-Counter (OTC) as of Thursday 4/4/2019 with a floated price and according to the following information:

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد...

استناداً لأحكام المادة (5/أ/17) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، ونظراً لأن شركة الموارد للتنمية والاستثمار (JOMA) لم تقم بتصويب أوضاعها خلال المهلة الممنوحة لها وتحقيق شروط الإدراج في السوق الثاني، حيث لا تزال نسبة صافي حقوق الملكية إلى رأس المال تقل عن 50% وذلك وفقاً للبيانات المالية السنوية المدققة لعام 2018.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إلغاء إدراج أسهم شركة الموارد للتنمية والاستثمار في بورصة عمان، والسماح بتداول أسهم الشركة المذكورة والبالغة (11,000,000) سهم/دينار في سوق الأوراق المالية غير المدرجة، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2019/4/4 على أن يكون سعر سهم الشركة معوماً وحسب البيانات التالية:

الرمز الرقمي Code	الرمز الحرفي Symbol	الشركة The company name
131027	JOMA	الموارد للتنمية والاستثمار

With All Respect,

Nader Azar

The CEO

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center.

Operations Department

تفضلوا بقبول فائق الاحترام.

نادر عازر
المدير التنفيذي

نسخة: - هيئة الأوراق المالية

- مركز إيداع الأوراق المالية